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Adviezen en conclusies commissie Ruimte en Infrastructuur  

11 juni 2025 
 

Aanwezig: Larens Behoud – Hans van Goozen en Nicole van Oort 

  VVD – Niels Westendorp  

D66 – Ellen van Dorst 

Liberaal Laren – Jacqueline Timmerman en Boudewijn Oomkens 

Groen Laren – Bart Vos en Ben Wichers Schreur 

CDA –Erwin van den Berg  

Democratisch Laren – Ronald Spaan  

Afwezig: D66 – Yvonne Berghorst  

VVD – Ellis de Brouwers 

CDA – Corrie Krapels 

 

Voorzitter: Erik Koldenhof (VVD) 
 

B&W:   Niels Rood (wethouder) 

Jan van Midden (wethouder) 

 Petra Zwanikken (gemeentesecretaris) 

 

Overig: Marjolein van der Marel – beleidsmedewerker Ruimtelijke Ontwikkeling BEL 

Combinatie en Jasper Vlek – bureau Los bij agendapunt 8 

 De heer Belhaj – voorzitter en de heer Mansouri – lid van de Rekenkamer BEL,  

de heer De haan van Stibabo, de heer Hulsebosch van Enneüs bij agendapunt 10 

 De heer Belhaj – voorzitter en de heer Mansouri – lid van de Rekenkamer BEL  

bij agendapunt 11 

  

Commissiegriffier: Antoinette Kroon 

1. Opening en vaststelling agenda 
De vergadering wordt om 20.00 uur geopend. Mevrouw Berghorst, De Brouwers en Krapels zijn 

verhinderd. De voorzitter doet een voorstel van orde en vraagt om de behandeling van agendapunt 10 

“Onderzoeksrapport Snippergroen Rekenkamer BEL” en agendapunt 11 “Jaarverslag 2024 Rekenkamer 

BEL” naar voren te halen. De commissie gaat hiermee akkoord. De agenda is vastgesteld. 

2. Vaststelling lijst adviezen en conclusies vergadering commissie R&I d.d. 7 mei 2025 
De lijst van adviezen en conclusies is ongewijzigd vastgesteld.  

3. Mededelingen 
Wethouder Rood over: 

o Project sociale woningbouw Eemnesserweg (voormalige diaconie/kwekerij); start bouw is 

voorzien in september 2025. 

4. Terug- en vooruitblik Regio-zaken 
Mevrouw Van Dorst vraagt naar de terugblik van de vergadering van 15 mei jl. en dan de 

doorfietsroute, Bikkergelden en hu strategieën La Place.  
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Terugblik portefeuillehoudersoverleggen 
Wethouder Rood over: 

o Besteding Bikkergelden; Er wordt € 75.000,-- structureel ter beschikking gesteld aan 

Singerexpress voor Laren. Er is al eerder geconstateerd dat de HOV-verbinding in het 

weekend in Laren niet rijdt terwijl er veel mensen naar Laren komen voor Singer, horeca 

of winkels. Dit kunnen we nu opvullen door een busverbinding tussen de twee P+R 

Eemnes/Laren en Crailo. Dit zal naar alle waarschijnlijkheid uitgevoerd worden door 

Transdev. Het is nu een voorstel aan de Provincie Noord-Holland, zij gaan over het 

besteden van de bikkersgelden. Dit zal nog enige tijd duren.  

o Masterplan doorfietsroutes; het plan is inmiddels onder voorbehoud vastgesteld. Wij 

hebben aangegeven dat er voornamelijk voor het tracé Hilversumseweg (stuk tussen La 

Place en Hertenkamp) 90% financiering vanuit de Provincie wel cruciaal is. Dit stond niet 

heel duidelijk in het Masterplan. Wij hebben gevraagd dit te actualiseren of duidelijker te 

maken dat dit voor Laren wel een voorwaarde is. Start realisatie is 2027.  

o Netwerk ov-hubs Gooicorridor; dit zijn zogenaamde sjieke bushaltes waar je veel 

overstapmogelijkheden hebt. Er is een groot plan van de Provincie NH waar ook de 

Provincie Flevoland en Utrecht bij betrokken zijn. Wethouder Van Midden heeft een 

intentieverklaring getekend in het Provinciehuis Utrecht met alle betrokken gemeenten, 

Provincies en andere partijen zoals bijvoorbeeld NS. Voor Laren is het relevant dat Crailo 

P+R als P+R Eemnes/Laren op het lijstje staan.  

 

Vooruitblik portefeuillehoudersoverleggen 

o PVVB, update Ov-deelfietsen; voor Laren is er ook de mogelijkheid om deelfietsen neer 

te zetten. Bijvoorbeeld bij Singer of in de buurt van de Brink. Maar het is verstandig om 

deze ook bij de twee P+R-plekken neer te zetten. Dit moet nog allemaal uitgewerkt 

worden.  

o Eerste resultaten impactstudie woningbouwambities Utrecht en Almere; deze zijn vrij 

massief. Voor 2030 moeten er 260.000 woningen bij moeten komen. Dit zijn grote 

aantallen. De snelwegen A1 en A27 kunnen dit qua verkeer niet goed aan. Het loopt nu al 

vast en dan wordt het niet beter. De files worden heel lang richting 2040. Dit kan 

betekenen dat er meer verkeer een weg gaat zoeken door de dorpen. Één van de 

oplossingen waarnaar gekeken wordt is het inzetten van een HOV-bus voor woon-werk 

pendel. Die moeten wel een vrije strook hebben op de snelweg. In dat licht komt de 

investering in de regio-hubs van de Provincie net op tijd.  

5. Meldingen portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke Regelingen 
Geen meldingen. 

6. Stand van zaken Omgevingswet 
Geen mededelingen.  

7. Stand van zaken vluchtelingenopvang 
Geen mededelingen. 

8. Ontwerp Omgevingsvisie Laren 

Voorstel: 

De ontwerp omgevingsvisie Laren vrij te geven voor inspraak. 

 

Mededeling voorzitter 

Na het ophalen van de zienswijzen wordt er in het presidium bepaald hoe de uitkomsten 

besproken worden. 

 

Toezegging wethouder Rood 

In verband met vakantieperiode (juli/augustus) wordt de inspraaktermijn tot na de 

vakantieperiode verlengd. 

 

De commissie adviseert de raad het voorstel als hamerstuk te behandelen in de 

raadsvergadering van 25 juni 2025. 
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9. Omgevingsplan Lage Vuurscheweg 21 
Voorstel: 

De raad besluit: 

1. het omgevingsplan Lage Vuurscheweg 21 vast te stellen.  

2. de ingediende zienswijze ongegrond te verklaren.  

Toezegging wethouder Rood 

Vóór de raadsvergadering wordt erop teruggekomen of het over hetzelfde bouwvlek gaat.  

 

Mededeling wethouder Rood 

De wethouder geeft aan dat de indiener de zienswijze heeft ingetrokken en hiermee beslispunt 2 

niet meer aan de orde is.  

 

Om het besluit aan te passen dient de raad hiervoor een amendement in te dienen.  

De griffier zorgt, namens de raad, voor een amendement. 

 

De commissie adviseert de raad het voorstel als bespreekstuk te behandelen in de 

raadsvergadering van 25 juni 2025. 

10. Bespreking onderzoeksrapport Snippergroen Rekenkamer BEL 
De voorzitter, dhr. Belhaj, en lid, dhr. Mansouri, van de Rekenkamer BEL, dhr. De Haan van 

Stibabo en dhr. Hulsebosch van Enneüs hebben het onderzoeksrapport toegelicht en de vragen 

van de leden beantwoord.  

Toezegging wethouder Van Midden 
o Wij gaan kijken naar verdere aanscherping van het beleid.  

o Wij geven inzage in alle casussen.  

o En wij willen medewerking verlenen aan een aanvullend onderzoek.  

Toezegging Rekenkamer BEL 

o De Rekenkamer verstrekt extra toelichting op de genoemde cijfers in het rapport.  

11. Bespreking jaarverslag 2024 Rekenkamer BEL 
De commissie heeft het jaarverslag 2024 inhoudelijk besproken. De voorzitter, dhr. Belhaj, en 

lid, dhr. Mansouri, van de Rekenkamer BEL hebben de vragen van de leden beantwoord.  

12. Bespreking raadsinformatiebrief buurtaanpak transformatorhuisjes 
De commissie heeft de raadsinformatiebrief inhoudelijk besproken. Wethouder Van Midden 

heeft de vragen van de leden beantwoord.  

 
Toezegging wethouder Van Midden 
Het masterplan met betrekking tot het plaatsen van de trafohuisjes is binnenkort (verwachting 

is na de vakantie) gereed. Zodra deze beschikbaar is, wordt deze met de raad gedeeld.  

13. Rondvraag 
o De heer Van Goozen over: 

1. Plaatsen trafohuisje bij het beeld Verdraagzaamheid; er liggen allerlei buizen om het  

    beeld heen, kan dit opgeknapt worden? 

    Beantwoording wethouder Van Midden: 

    Dit is voor het college een grote ergernis. Het is een terechte constatering. Wij gaan hier  

    meteen actie op ondernemen.  
o Mevr. Van Oort over: 

1. MOR-meldingen door inwoners bij de gemeente; er wordt hier slecht op gereageerd? 

    Beantwoording wethouder Van Midden: 

    Er is hier een rapportage over geweest. Er was een achterstand maar dit is aardig  

    ingelopen. Er zijn nog steeds MOR-meldingen waarop nog niet adequaat op gereageerd  

    is. Deze zijn nu ook in beeld en er wordt nu op gereageerd. Het terug melden aan  

    inwoners gaan we anders doen. Ze krijgen vaak terug dat het afgehandeld is en dit  

    betekend dat het opgepakt is. De mededeling afgehandeld geeft een andere indruk.  
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o De heer Vos over: 

1. Bord Henriette Schwarzlaan; bord staat er nog steeds? 
2. blauwe zone kermisterrein is aangebracht; waarom zijn ook de struiken hierin 

    meegenomen?  

3. Art Laren; waarom moeten de tenten twee weken van te voren worden neergezet? 

    Beantwoording wethouder Van Midden: 

1. Hier is een enorme discussie over geweest. Het blijkt eigen terrein te zijn. De zaken die  

    normaal gesproken door de gemeente worden verzorgd moeten de inwoners zelf gaan  

   doen. De bewoners zijn zich hiervan bewust.  

2. Hier kunnen wij op dit moment niet veel aan doen.  
3. Wij weten niet wat de gedachte hierachter is. Ik ga dit na bij de verantwoordelijk  

    portefeuillehouder.  

14. Sluiting 

23:23 uur 

 

Vastgesteld in de commissievergadering 10 september 2025. 

 

Voorzitter, Commissiegriffier, 

De vergadering is per agendapunt te beluisteren via de raadsinformatiesite van gemeente Laren.  

Het besprokene is terug te lezen in het aangekoppelde audiotranscript. 

 

https://laren.raadsinformatie.nl/

